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Protokół Nr 2/2022 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska                           

i Przestrzegania Prawa Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 23 lutego 2022r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Marek Statkiewicz - Wiceprzewodniczący 

Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Marek Statkiewicz – Wiceprzewodniczący Komisji – otworzył zdalne posiedzenie 

Komisji i powitał wszystkich obecnych. 

 Wiceprzewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w 

Opocznie są transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Wiceprzewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem 

epidemii oraz wystąpieniem w Opocznie potwierdzonych przypadków wirusa COVID-

19, obrady komisji prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi informatycznych. 

 Wiceprzewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. 

Następnie odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 Wiceprzewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku 

posiedzenia /załącznik nr 1 do protokołu/. Brak głosów. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca stycznia br. 

4. Informacja o pozyskanych funduszach unijnych za 2021r. i złożonych wnioskach na 

2022r. 
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5. Omówienie potrzeb na tzw. małą infrastrukturę np. ławki, tablice ogłoszeniowe, 

oświetlenie, oznakowanie ulic. 

6. Założenia do koncepcji przekształcenia zdegradowanego targowiska miejskiego przy 

Alei Sportowej w nowoczesną, multifunkcyjną przestrzeń użyteczności publicznej. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja głosami: za – 8, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła porządek posiedzenia komisji. 

Ad. pkt. 3.  

 Przyjęcie protokołu z miesiąca stycznia br.  

 Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że protokół Komisji Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Przestrzegania Prawa Nr 1/2022 z dnia 27 stycznia 2022r. był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy 

jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Wiceprzewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 1/2022 z 

dnia 27 stycznia 2022r. 

 Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie protokół w 

wersji przedłożonej z dnia 27 stycznia 2022r. 

 Komisja głosami: za – 8, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia 

Nr 1/2022  z dnia 27 stycznia 2022r. 

Ad. pkt. 4. 

 Informacja o pozyskanych funduszach unijnych za 2021r. i złożonych 

wnioskach na 2022r. 

Sylwia Olędzka – Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich – przedstawiła informację, 

która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny Marek Statkiewicz, radny Andrzej Rożenek, radny Jerzy 

Pręcikowski, radny Paweł Baran, radny Jakub Biernacki, Dyr. Wydz. FE Sylwia 

Olędzka. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 
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Ad. pkt. 5. 

 Omówienie potrzeb na tzw. małą infrastrukturę np. ławki, tablice 

ogłoszeniowe, oświetlenie, oznakowanie ulic. 

Beata Wiktorowicz – Z-ca Dyrektora Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

– przedstawiła informację, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ponadto Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Wydział 

Techniczno – Inwestycyjny Urzędu Miejskiego w Opocznie, który stanowi załącznik nr 

4 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 6. 

 Założenia do koncepcji przekształcenia zdegradowanego targowiska 

miejskiego przy Alei Sportowej w nowoczesną, multifunkcyjną przestrzeń 

użyteczności publicznej. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił informację, która stanowi załącznik nr 

5 do protokołu. 

Sylwia Olędzka - Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich – przedstawiła prezentację 

multimedialną pt. „Dobre praktyki dla wielofunkcyjnych terenów publicznych w 

miastach”. 

W dyskusji głos zabrali: radny Jerzy Pręcikowski, Dyr. Wydz. FE Sylwia Olędzka.  

Jerzy Pręcikowski – radny - zaproponował, aby przygotować dwie lub trzy koncepcje 

zagospodarowania terenu na Alei Sportowej w ramach projektu „Targowisko 

Różności”, celem przedstawienia ich mieszkańcom oraz radnym w ramach konsultacji. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 7. 

 Zapytania i wolne wnioski. 
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Paweł Baran – radny - w imieniu mieszkańców ul. Św. Jadwigi na Os. Milenijnym prosi 

o pilne utwardzenie drogi.  

Jerzy Pręcikowski – radny - prosi o naprawę ubytków w pasie drogowym na ul. 

Partyzantów (skręt w stronę ul. Jana Pawła II). 

Marek Statkiewicz – radny - prosi o interwencję w sprawie pochylonego słupa 

energetycznego w miejscowości Wygnanów, usytuowanego na polach w okolicach 

skrzyżowania dróg w kierunku Wólka Karwicka oraz Wygnanów  Kol. 

Ponadto w dyskusji głos zabrali: Z- ca Burmistrza Andrzej Kacprzak, Sekretarz Miasta 

Janusz Klimek. 

Ad. pkt. 8. 

 Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 10.45. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy 

Opoczno.  Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

          

       

           Wiceprzewodniczący Komisji  

                                                                                       Marek Statkiewicz 

 

 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej 

 

 

 


